
ROMANIA
JUDE.TUL DAMBOVITA

C]ONSIT,ruI LOCAL AL COMUNEI SOTANGA

MINUTA

Incheiata astazi 31. august 2017 in sedinta ordinara a C6nti1lrr1ui Local $otAnga,
convocatd de primar prin dispozitta m. 345123.08.2077, la secliul Primariei Sotanga, din
strada Constantin Brancoveanu, nr. 373, orele 16,30.

Din consultarea condicii de prezenta rezultd ptezenta in unanimitate a

domnilor/doamnelor consilieri.
Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Nu se inregistreaza interventii

si se aproba in unanimitate.
Domnul presedinte de sedinta, domnul consilier Visan Niculae, da cuvantul

domnului primar sa prezinte proiectul ordinii de zi:
1. Proiect de hotdrAre privind modificarea qi completarea Regularnentului de Organizare 9i

Funclionare a Consiliului Local $otAnga .

2. Proiect de hotarare privind accceptarea donatiilor de carte de la locuitori ai com.unei

$otAnga .

3, Proiect de hotarare privind scutirea/redlrcerea taxei de habitat pe anul 2017 a pelsoanelor

singure/familiilor care s-au adresat cu cereri.

4. Informare privind starea infractionala la nivelul comunei Sotanga, prezentata de Seful

postului de politie Robert Mihai.
5. Raport privind activitatea asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav,

desfasr-rrata in semestrul I al anului2077, prezentat de SPAS Sot;anga.

6, Inforrnare privind situatia scolara Ia nivelul anului scolar 20L6-2077, gradul de

promovabilitate si stadiul actiunilor de pregatire a unitatilor de invatamant de pe raza

comunei Sotanga pentru inceperea anului scolar 2077-2078.

T.Diverse
Domnul primar propuLne introducerea pe ordinea de zi a 2 proiecte de hotarari care

au fost inaintate comisiilor de specialitate:

- proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Sotangape anul

2017,

- proiect de hotarare privind insusirea Programului achizitiilor publice aferent

anului 2077 actwalizat
Domnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul ordinii de zi cu propunerea de

suplimerrtare si se aproba in unanimitate.
Domnul primar prezinta materialele pct. 1 din ordinea de zi, intocmite de Comisia

pentru administratie publica ,juridica apararea ordini si linistii publice , a drepturilor

cetatenilor - initiator .

Domnrrl primar face propuneri pentru completarea art.62 a7in2 si 3 si se fac consernnarile

corespunzatoare.
Nu sunt inscrieri la cuvant.
Se supune la vot proiectul de hotarare cu propunerea facuta de domnul primar si se aproba

in unanimitate.
Domnul primar prezinta materialele pct. 2 din ordinea d'e zi ,

Domnui Teleasa Dumitru prezinta raport de avizare .

Nu sunt inscrieri la cuvant.

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate.

Domnul primar prezinta materialele pct. 3 din ordinea de zi .



Nu sunt inscrieli la cuvant,
se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate,
Domnul primar prezinta primul proiect de hotarare suplimentar din ordin ea d.e zt ,

Doamna Negoescu Viorica- exista raport de avizare favorabil intocmit de cornisia de
specialitat.e

Nu sunt inscrieri la cuvarit,
se strpune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate,

DorrLnul prlmar prezinta al doi-lea proiect de hotarare suplirnentar din ordinea de zi

Doamna Negoescu Viorica- exista raport de avizare favorabll intocmit de comisia de
specialitate.
se supune 1a vot proiectui de hotarare si se aproba in unanimitate,
Domnul primar aduce lamunri suplimentare cu privire la proiecfui de hotarar.e nlezenrar si

caLe, de ultirna oia, trebuie sa mai prinda in progr.am o achizitie.
Domnul pr,'esedinte supune la vot proiectul de hotarare cu propun€rrea domnului primar .

Sb aploba cu unanimitate de voturi pentru.
Se da cuvanful $sflllrri rlp rrnqr nonrrrr " prezenta informarea .

Discutii .

Domnul Treica Iosif ridica ploblema masinilor cu volan pe dreapta si a motoar.elor.
cale fac m4re galagie .

Doamna Ciocan Gheorghita ridrca aceeasi probiema de deranj plovocat de

Persoane care se strang si fac galagie noaptea , soferi la volan sub influenta alcoolulrl,
Domnul primar : ca stare infractionala sifuatia este mutumitoare,
Plobleme care se desprind ar fi : circulatia cu exces de viteza, zgomot de motoare, masini
rnodificate , pa1'care de masini in numal male la un imobil, Concluzie : circulatie haotica,
soferi sub influenta alcoolului ; lucratolri de politie sa fie mai vizibili in locurile publice,
pentrlr siguranta cetatenilor, a gospodariiior ,

Domnul viceprimar : sa se actioneze pentru mentinerea ,:limatului de lrruste si
siguranta : palcurile comunei sunt vandalizate necesitand permanent remediere si solicita
sprijin atat pentru parcul din satul Teis cat si cel din Sotanga ,

De asemenea blocajele efectuate de materialele depozitate pe domeniul public care este un
real pericol, in special pentru copii si adulti,
O alta problema este cea a cetatenilor care dau de mancare cinilor din pct Coboras .

Solicita sprijin pentru identificarea celor care vin cu masinile si depoziteaza divelse in
lampele de gunoi, chiar si masini din alte localitati,

Domnul primar - vis a vis de parcuri : dupa ziua comunei - la 3 zlle , parcul din
satul reis era devalizat,motiv pentru care s-a evacuat locui de joaca,
In parcul din Sotanga se consuma alcool, seminte,
Multumim sefuh-ri de post pentru prezentarea facuta.

Se da cuvantul doamnei Marinescu Crenguta - director Scoala Gimnaziala "Prof,Ilie
Popescu" Sotanga.

Plezinta liber cifre privind promovabilitatea in unitatile scolare de pe raza comunei
sr gladiniie ; se mandreste cu scoala Teis care are un grad de promovabilitate de 100 1a

100

Sunt si 5 cazuri de abandon scolar : 1 -scoala nr. 1 , 3 - scoala rv. 2 , 1- scoala lleis ,

In anul scolar 2017-2018 sunt ciase pregatitoare la toate gradinitele ,

Sunt cazuli de transfer elevi intra si extra
Inspectolul general a facut apel la dilectorii de scoli sa nu mai accerpte usor.transfemrile,
La nrvelul lLes. Umane: elista migratie a titularilor de catedra ce,ea ce face ca scoala sa se
inca rce cu sr-rplinitori (temporari).



In ce priveste pregatirea pentru noul an scolar : in mare s-au efectuat lucrarile . L,a Teis mai

sunt mici lucrari de finalizat.
Domnul primar - maine intre 9 si 13 nu exista curent si va vizita unitatile scolare.

Femeile de serviciu sa-si faca treaba.

Se vrea securizarea unitatilor scolare. Apel si la seful de post.

La Scoala nr. 1 "Prof Ilie Popescu "sotanga se intra in curtea ricolii datorita" Centrului de

zi" .Sa se incuie poarta scolii si sa aibe acces la cheie o Persoana de la Centrt de zi'

Domnul primar intreaba cati elevi au luat capacitatea, sau cati n-au luat ?

Scoala Teiul Doamnei Teis - 2, Scoala "Prof Ilie Popescu " Sotanga -1 iar Scoala nr. 2

(Goleasca) -7 elevi.

Domnul primar - Atentie, pentru doamna contabil de la scoala - sa onoreze factulile .

Scola incepe pe 11 septrnbrie, cu acelasi Program.
Domnuf primar arala ca a discutat la nivelul Inspectoratului , vis a vis de numarul de clase

si a propus sa aduca clase la scoala Teis.

Multurneste doamnei director pentru prezentare.

Domnul presedinte de sedinta da cuvantul doamnei Preda Marcela Penhu aprezenta

informare privind activitatea asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav,

desfasurata in semestrul I al anului 2077.

Nu sunt intrebari.
Diverse.
Domngl primar prezinla: adresa DGASP nr.122671,12017 privind transportul urban a

persoanelor cu handicap,
- adresa Institutiei Prefectului m.634812077 cu privire la actiunile organizate cu ocazia

Centenarului Primului Razboi M ondial si al Marii Uniri; se vor face actiuni finantate din

bugetul local,
- cererea adresata de Asociatia Teisanca cu plivire la reintregirea islazului Teis.

Domnul primar - fac precizarea ca s-a intamplat acest transfer in anul 7992-1993 Pe vremea

domnului primar Banica Constantin .Terenul transferat a fost arabil si s-au pus in posesie

cetateni Ia care |i s-au eliberat TP, terenul a intrat in circuitul civil.

Consiclera ca problem este incheiata, sunt 25 de ani de la fapta relatata.

Domnul presedinte de sedinta ,Niculae Visan , multumeste pentru participare si

declara inchise lucrarile sedintei.
Drept pentru care s-a incheiat prezenta minuta .

AR COMUNA,

?r


